
 
 
  
  

 

  

  

Mari-Liis Kukk rääkis Äripäevas FinTech konverentsist ja turu
arengutest

  07. november 2023  

  

Finantsinspektsiooni innovatsioonikeskuse juht Mari-Liis Kukk rääkis Äripäeva raadio
hommikuprogrammis  FinTech foorumist, kus sektori ettevõtted, järelevalve ja eksperdid
diskuteerivad turu  arengute ja riskide teemadel.

Mari-Liis Kukega tuli 8.novembril esimest korda toimuva FinTech Forumi eel juttu finantstehnoloogia
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sektori arenguvõimalustest ja järelvalvest, mis toimib kolmel tasandil. Puudutati Euroopast tulevat
krüptovaraturgude regulatsiooni, mis muudab krüptoäride ja plokiahela põhiste firmade elu
keerulisemaks. Intervjuud saab kuulata siit. Intervjueeris Äripäeva ajakirjanik Martin Johannes Teder.
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